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Beantwoording Kamervragen versie 0.2.docx

Hierbij mijn opmerkingen.
Zou ik gebruik kunnen maken van (de inhoud van) jullie nota om de conceptantwoorden naar onze staatssecretaris te sturen?

Wil je me tevens laten weten wanneer en in welke vorm ze bij jullie de lijn in gaan, dan ga ik dat hier ook zsm doen.

var:IEE)EERinv iVerzonden: maandag 28 september 2020 10:01

Aan: IEEE <ICKEN © rir. ESET)EEEivi. >
Onderwerp: RE: Afstemmen: beantwoording Kamervragen

IEE prima om mede namens te doen. MinDef laat weten dat voor hun mede namens niet hoeft omdat het maar om één

vraag op hun terrein gaat.

De beantwoording moet uiterlijk 6 oktober in de TK liggen. Mooi als je mij jullie opmerkingen vandaag kunt toesturen. Uiterlijk
morgenochtend stuur ik dan een versie retour om in de lijn aan te bieden. Dan is er voldoende tijd.

Groeten | EEN

Verzonden: vrijdag 25 september 2020 12:02

Aan: < minvws.nl>

CC: ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Afstemmen: beantwoording Kamervragen

Oke, ik verzamel ook nog wat opmerkingen. En dan moet ie bij on straks ook de lijn door dus. Krijg je dan uiterlijk
maandagochtend

Thx

Verzonden: vrijdag 25 september 2020 11:40

@minbzk.nl>

- @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Afstemmen: beantwoording Kamervragen

voi IEEE
Is prima als het mede namens stas BZK 1s. Weet dat er nog een paar open eindjes in de antwoorden zitten die we nog wit

hebben staan bij collega’s. Ik denk dat we ze maandag rond hebben.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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Datum: vrijdag 25 sep. 2020 10:58 AM

Aan: 5.1.2 ) minvws.nl>

Kopie: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Afstemmen: beantwoording Kamervragen

bij afwezigheidEE even forward naar je..

Verzonden: vrijdag 25 september 2020 10:57

aan:IEE) EEE inves.
Onderwerp: RE: Afstemmen: beantwoording Kamervragen

Heb m in behandeling hoor EEE moet m ook even delen met enkel ander collega 's en heb inmiddels aan de directeur

gevraagd of hij, eigenlijk net als ik, meent dat deze vragen mede namens de stass BZK uit moeten. Weet niet of jullie daar

sterke gevoelens bij hebben?

Verzonden: donderdag 24 september 2020 20:26

Aan:

CC:

Onderwerp: Afstemmen: beantwoording Kamervragen

Urgentie: Hoog

Beste JERERN <n ENED).

EEE or tving ik jullie input voor de beantwoording van de Kamervragen over de besmettingen met Covid-19 op Statia.

Dank daarvoor. Ik concipieerde aan de hand daarvan bijgevoegde antwoorden, die ik hierbij graag met jullie, en tegelijkertijd
ook met jou JENETY afstem.

Zouden jullie me uiterlijk aanstaande maandag voor 11.00am CN-time kunnen laten weten of dit zo akkoord is dan wel welke

wijzigingen jullie graag nog zien? Alvast bedankt!

@gmail.com>; statiagov.com

minvws.nl>
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